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Honden  -  Concept ‘gele lijn’

Heel wat honden kampen met specifieke problematieken waardoor zij niet altijd even 
open staan voor contact met mensen of andere honden. Om dit aan te tonen aan 
buitenstaanders maken hondeneigenaars gebruik van de ‘gele lijn’. De ‘gele lijn’ of een 
‘geel lintje’ is een internationaal concept dat aantoont dat een hond ruimte nodig heeft. 
De redenen hiervoor zijn divers:

- een oudere hond die niet goed meer hoort of ziet en daarom kan schrikken als er plots 
iemand dichterbij komt;

- een loopse hond, maar die nog te jong is om te kweken en waarbij het lintje het signaal 
geeft dat mannetjes op afstand gehouden moeten worden;

- een zieke of herstellende hond die rust nodig heeft en afstand van andere honden;
- een onzekere/angstige hond die schrik heeft van personen of andere honden (kan ook 

een specifieke angst zijn);
- een hond in training die bezig is met een taak en best niet afgeleid wordt.

Wanneer we rondvragen bij hondeneigenaars en zelfs bepaalde 
lesgevers/hondenbegeleiders merken we dat het systeem van het ‘gele lintje’ zeer 
onbekend is. Nochtans gaat het om een internationaal concept dat belangrijk is voor het 
welzijn van de hond in kwestie. 

Opzoekwerk leert ons dat er in het verleden al projecten gelanceerd zijn, namelijk FluOH. 
Toch blijkt deze actie niet voldoende effect te hebben op het bekendmaken van het 
hulpmiddel. Ook huisdierinfo.be maakt melding van dit gele lintje, maar ook hier schijnt 
het bereik beperkt te zijn.

1. Wat is de visie van de minister op dit concept?

2. Zal de minister initiatieven nemen om dit concept van het gele lintje meer 
bekendheid te geven?
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ANTWOORD
op vraag nr. 419 van 3 maart 2023
van ALLESSIA CLAES

1. Ik heb begrip en sympathie voor dit initiatief. Via mijn eigen kanalen heb ik het ook 
al ondersteund. 

2. Er zijn op dit moment geen plannen om een overheidscampagne specifiek rond dit 
gele lint op te zetten. Uiteraard blijven we wel inzetten op huisdierinfo.be. 


